
Club Bàsquet Quart

Quan els primers calors de l'estlu ens acompanyen 
en els partlts, comencem a adonar-nos de que la 
tem porada esportiva s 'està  acabant, els exam ens 
s'apropen i les vacances están ja a l'abast de la mà.

Aprofitant l'oportunitat que ens dóna la redacció 
de la revista El Celrè, voldriem fer un petit repàs de com 
ha résultat la temporada que estem acabant.

Des d'una vertent esportiva, sis equips del Club, 
tres m asculins i tres fem en ins han partic ipâ t en 
competicions federades. Hem d'assenyalar el magnifie 
segon lloc, empâtât a punts amb el primer de l'equip 
senior, que au tom àticam ent ha pujat a categoría 
preferent i está jugant la fase final del Campionat de 
Catalunya. Així mateix els juvenils, varen classificar-se 
per la fase final del Campionat Territorial, havent acabat 
en cinquena posició i jugant a preferent també la 
propera temporada. L'infantil masculi en la seva primera 
temporada va classificar-se quart del grup i va participar 
en la fase final B, en la quai va assolir un segon lloc, el 
que ha marcat el progrès i les seves possibilitats de 
futur.

L'equip cadet femeni, ha acabat la fase regular 
en nové lloc, classificació que s'hauria superat amb un

pois més de sort, donc alguns punts es varen escapar 
quan ja  estaven guanyats. Els equips de promociô 
femenins, a nivell de pre-infantil i pre-mini han estât 
escalant posicions fins i tôt aconseguint victôries sobre 
equips de solera i àmplia experièneia en el mon del 
bàsquet.

Aquests equips, amb una mitjana d'edat inferior a 
la de la seva categoria aconseguiran altes fîtes la 
propera temporada i l'any vinent seran capdavanters 
en la lluita pels primers llocs.

A nivell d'escola, una vintena de nens i nenes 
donen les primeres passes i aprenen la tècnica del 
bàsquet, amb la idea de formar els equips del futur.

Aquesta tasca no fo ra  es tâ t possib le si no 
haguéss im  com p tâ t am b la c o l. la b o ra c ié  dels 
entrenadors, l'Isabel, la M.a Àngels i la Dolors, en Vili, en 
Miquel, en Xevi i en Cape, dels esponsors dels equips, 
Aplicacions Elèctriques, Quart Auto i instal.lacions BAP, 
de l'Ajuntament i de tants pares i amies que ens han 
ajudat tant econèmicament com en l'aspecte humà, 
véritable motor de la nostra activitat: donar esbarjo als 
nostres joves i donar a conèixer el nostre poble.

Club Pati Quart

Per fi ja som a l'estiu! La Festa ha passat i amb ella 
tot l'enrenou.

El fe s tiv a l p re p a ra i pel C lub i les seves 
entrenadores va èsser tot un éxit malgrat la calor, que 
va fer suar a tothom, encara que es comences amb una 
hora de retard sobre l'horari previst per la Comissió de 
Festes (les 6 h. de la tarda) en pie juliol.

Fent un repàs del curs volem dir que:
-Amb gran esforg i per evitar problemes a les 

families, el Club ha subministrat a les nenes el vestuari 
pel festival.

-En els campionats del Consell Escolar, les nostres 
patinadores van fer un bon paper ja que algunes es van

classificar per a la final que es va celebrar al Pavelló 
cobert de Riudellots de la Selva.

-També recordarem ais pares que les persones 
que formen part de la junta, ja fa dos anys que hi 
treballen i necessiten reforgos per a substituir-nos en 
la continuitat del Club Pati, ja que tots ho fem pel bé dels 
nostres filis i del poble.

-Així mateix agraim a l'Ajuntament de Quart l'ajut 
economie prestai per la continuitat del Club i esperem 
que el proper curs no es tiri enrera i ens deixi a 
l'estacada.

La Junta del Club.

U.E.

En aquests mesos d'estiu, l'activitat esportiva peí 
que fa al món del fútbol está també de vacances, perè 
ara és el moment de preparar la propera temporada 
tant en quant a jugadors, entrenadors, directiva, etc.

Cal destacar enguany dos fets importants per la 
U.E. Quart. D'una part la recuperado de l'equip juvenil 
que ha estât uns anys sense entrar en competido, i que 
de la mà d'en Pere Planas, completará tôt l'esglaé de 
butbol base, des dels més menuts (alevins) fins als 
esmentats juvenils.

D'altra part el primer equip estrenará categoria

Quart
al grup segon de la 2.a categoria regional. La base de 
l'equip será la mateixa que va aconseguir l'ascens, i 
esperem que amb els reforgos que s'han fitxat es pugui 
fer un paper prou digne.

Tot aixó, sens dubte, comporta un increment del 
pressupost envers l'any anterior, per aixó volem captar 
el vostre ajut amb l'assisténcia als partits o fent-vos 
socis.

Amb aquest desig ens acomiaden ben cordialment.

La Junta Directiva
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